



Styrelsemöte den 8 Februari 2025

Plats: Roskildegatan 4A

Tid: 11:00

Närvarande: Mikael Alexandersson, Timmy Erita,
Britt Lindén, Iambe Liffner, Carin Ingmarsson,
Tove Alexandersson

1. Mötet öppnas av ordförande.
2. Dagordningen fastställs utan justeringar.
3. Föregående mötesprotokoll är påskrivet.
4. Information och meddelanden
 - a. Samverkan Linköpings kommun- föreningen har blivit inbjuden till ett möte om Samverkan i Linköpings kommun, Mikael kommer att delta.
5. Cirkelverksamhet
 - Måndag Eftermiddag: 5 st
 - Måndag Kväll: 8 st
 - Tisdag Eftermiddag: 8 st
 - Tisdag Kväll: 8 st
 - Onsdag Kväll: 8st
6. Ekonomi
 - a. Nuläget ser bra ut, och då sista inbetalningsdatum för cirkelavgiften ej har passerat än så kommer det att komma in mer i kassan under våren.
 - b. Medlemmar har lyft frågan angående städning, ifall vi kan hyra in det igen. Föreningen har i nuläget inte ekonomin för det utan att behöva dra ned på kostnader för inköp av material, såsom klot och annat.
7. Material och materiel

- a. Inköp av lim har skett i Januari.
- b. Papp kommer att köpas in under våren, prisförfrågan är skickad till Papyrus.
- c. Klot planeras fortfarande att köpas in, men man letar fortfarande återförsäljare som ej har för stora minimiköp för föreningen. Man kommer också att kontakta Falsbenet för att diskutera klotinköp.
- d. Inlagepapper med rätt fiberriktning är svårt att få tag i, då de flesta återförsäljare inte har tillräckliga uppgifter om fiberriktning. Man kommer att försöka hitta en ny sort när det nuvarande börjar att ta slut.
- e. Nya arbetsbänkar till bl.a. bokpressar planeras att byggas under våren.

8. Sociala media

Facebook 35 följare

Instagram 220 följare

9. Samarbeten

- a. Föreningen kommer under våren att bjuda in NABBEN, Falsbenet samt Ödeshögs Bokbindare till ett möte om samverkan. Där planerar vi att diskutera materialinköp, kurser och annat för att ytterligare förstärka våra samarbeten.

10. Aktiviteter VT 2025

- a. Årsmöte kommer att hållas 15/3. Kallelse samt agenda mejlas ut och sätts upp i lokalen v.7. Räknenskaper, mötesprotokoll, inventarieförteckning samt medlemsmatrikel kommer att lämnas till revisorer v.7. Det kommer att finnas smörgåstårter samt fika till ett pris av 100kr/person.

- b. Man kommer att hålla ett antal kortkurser 2025, men inga datum satta ännu. Förslag på kortkurser är hyvla snitt, marmorering och lådor.
- c. Föreningen kommer att bjuda in till Vårfika den 11 Maj. Man kommer då också bjuda in närliggande bokbinderiföreningar samt medborgarskolans kontakt.

11. Övriga punkter

- a. Vistelse i lokalen utanför cirkelverksamhetstid är en fråga som har lyfts till styrelsen. Dels är det en fråga angående säkerhet, då vi har större verktyg och saxar som kan vara en säkerhetsrisk vid ensamarbete. Sen handlar det också om ifall man ska kunna betala endast medlemsavgift samt nyckelhyra vilket kan leda till att föreningen får fler medlemmar som ej är med i cirklar utan endast kör ensamma, eller om man ska betala cirkelavgift för att få ha tillgång till nyckel. Frågan kommer att lyftas vid nästa möte igen.
- b. Styrelsen beslutar att pausade medlemmar får behålla sina fack inom rimlig period, förutsatt att man fortsätter att vara medlem i föreningen.
- c. Styrelsen tar beslut att nya medlemmar får möjlighet att medverka på 3st "prova-på" cirkelträffar innan man går med i en cirkel.

12. Nästa styrelsemöte (konstituerande) bestäms till den 15/3, efter årsmötet.

13. Mötet avslutas.

Underskrift Ordf. Mikael Alexandersson

Underskrift Sekr. Tove Alexandersson